
 
 

Møtereferat 

Utvalg:  Ungdomsrådet 

Møtested: Bootleg, Rom 305 - Lillestua 

Dato:  12.11.2014 

Tidspunkt: 16:30 

 

Medlemmer som møtte: 

Marthe Strømme  Hammerfest Videregående Skole 

Emil Blix Sørnes  Fjordtun Skole 

Benedikte Holmen  Båthuset 

Nora Olsen    Forsøl Skole 

Sebastian Olsen  Hammerfest Videregående Skole 

Petter Brattaas  Breilia Skole 

Remi D. Myrseth  Breilia Skole 

 

Medlemmer som ikke møtte: 

Trygve Karlsen  Forsøl Skole 

   

Fra sekretariatet møtte: 

Henrik Skjelbred                     Fagleder, Ungdomstjenesten  

 

Saksnr.   Innhold 

    Godkjenning av innkalling og saksliste 

HUR 20/14 Invitasjon til møte på Rådhuset, tirsdag 18. november 



 
 

HUR 21/14 Temakveld – «Ung i Hammerfest, ka e viktig for dæ» torsdag 20. 

november 

HUR 22/14 Behandling av søknader til Hammerfest Ungdomsråd (vedlegg 1 og 2) 

HUR 23/14 Økonomi 2014 – Hvordan skal resten av budsjettet brukes? 

 Eventuelt 

  



 
 

 

   Godkjenning av innkalling og saksliste 

Enstemmig vedtatt 

HUR 20/14 Invitasjon til møte på Rådhuset, tirsdag 18. november 

Hammerfest Ungdomsråd har blitt invitert til møte på Rådhuset, tirsdag 18. 

november. Her vil de få møte kommunens planavdeling for å få opplæring i politiske 

og demokratiske prosesser. Henrik informerte om dette. I januar vil det innkalles til et 

møte der ungdomsrådet får møte politikere og administrasjon. 

HUR 21/14 Temakveld – «Ung i Hammerfest, ka e viktig for dæ» torsdag 20. 

november 

Henrik informerte om temakvelden som skal være i forbindelse med fornyelse av 

kommuneplanens samfunnsdel. Leder av ungdomsrådet, Sebastian, stiller til 

paneldebatt under temakvelden. Resten av ungdomsrådet oppfordres til å møte. 

HUR 22/14 Behandling av søknader til Hammerfest Ungdomsråd (vedlegg 1 og 2) 

 Søknad 1: 

 Forslag: Hammerfest Ungdomsråd innvilger kr. 1000,- med krav om rapportering. 

 Vedtak: 6 stemmer for forslaget. 1 blank. Forslaget vedtas. Henrik informerer søker. 

Søknad 2: 

Forslag 1: Hammerfest Ungdomsråd innvilger kr. 1000,- med krav om rapportering.  

Forslag 2: Hammerfest Ungdomsråd innvilger kr. 2000,- med krav om rapportering.  

Forslag 3: Hammerfest Ungdomsråd innvilger kr. 5000,- med krav om rapportering.  

Vedtak: Forslag 1: 0 stemmer. Forslag 2: 2 stemmer. Forslag 3: 5 stemmer. Forslag 3 

vedtas. Henrik informerer søker. 



 
 

 

HUR 23/14 Økonomi 2014 – Hvordan skal resten av budsjettet brukes? 

 Av de resterende kr. 52.221,- på årets budsjett foreslås følgende fordeling: 

Fifa-turnering i regi av ungdomsrådet: kr. 5.000,- 

Besøke Alta ungdomsråd, ungdomshus etc. for Hammerfest ungdomsråd: kr. 10.000,- 

Avsatte søknadsmidler til personer, lag og foreninger: kr. 25.000,- 

Diverse utgifter, samt investeringer i utstyr: kr. 12.221,- 

Eventuelt 

 Ingen saker. 

 

Møtet avsluttet kl. 18:00 

Referent: Henrik Skjelbred  

  



 
 

Vedlegg 1 av 2, side 1 av 1 

Vedlegg 1:  

 

Fra: Ibrahim, Anwar Ahmed [mailto:Anwar.Ahmed.Ibrahim@ffk.vgs.no]  

Sendt: 27. oktober 2014 12:54 
Til: ungdomsrådet 

Emne: søking om sponsormidler  

 

Hei!  

Vi er en Ungdomsbedrift på 3 stykk fra Hammerfest Videregående Skole som skal lage en sykkelhjelm 

med LED-lys og refleks for å redde liv i trafikk. Og vil søke om sponsormidler for og produsere disse.  

 

Håper på positivt og raskt svar! 

 

Hilsen  

Helmet UB 

  



 
 

Vedlegg 1 av 2, side 1 av 1 

Vedlegg 2: 

 

Fra: Sjøvold, Kariann Arnesen [mailto:Kariann.Arnesen.Sjovold@ffk.vgs.no]  

Sendt: 5. november 2014 13:15 

Til: ungdomsrådet 

Emne: Flett UB 

 

Hei. 

Vi er Flett UB og er en ungdomsbedrift som lager makramé armbånd og våres overskudd skal gå til 

Unicef.  Vi setter svært pris på dersom dere ønsker å støtte oss med pengebeløp som kan hjelpe oss 

gjennom prosessen og samtidig støtte et godt formål. Vi håper virkelig dere vil gi oss deres støtte for 

det ville ikke bare hjulpet oss, men også mange andre. Takk på forhånd.  

 


